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aktuality

Interpelace ve věci kůrovcové kalamity

vloženo: 14.9.2018, 11.00

Poslanecká sněmovna 13.9.2018 - Ústní interpelace Víta Kaňkovského na ministra zemědělství Miroslava
Tomana ve věci: Kůrovcová kalamita

Interpelace ve věci Velký pařezitý rybník postup AOPK

vloženo: 14.9.2018, 10.54

Poslanecká sněmovna 13.9.2018 - Ústní interpelace Víta Kaňkovského na ministra životního prostředí
Richarda Brabce ve věci: Velký pařezitý rybník postup AOPK

Tisíce handicapovaných si mohou polepšit

vloženo: 14.9.2018, 08.21

Příspěvek na speciální pomůcky pro zdravotně postižené vzroste o sto tisíc korun, navrhují poslanci. Nárok
na něj by mohli získat i další handicapovaní.
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Rodiče by mohli dát sotva narozené dítě do mikrojeslí

vloženo: 13.9.2018, 07.56

Zatím nejmladšímu dítěti, o které se postaraly chůvy zlínských jeslí Aktiváček, bylo šest měsíců. Mladší děti
takzvané mikrojesle podle stávajících pravidel ani přijímat nemohou. Změnit by to mohla novela zákona...

Karenční doba

vloženo: 12.9.2018, 23.55

Jakub ŽELEZNÝ, moderátor -------------------- Premiér Babiš dnes připustil, že by vláda mohla kvůli obnovení 3
dnů placené nemocenské snížit firmám o dvě desetiny procentního bodu sociální pojištění. Z ušetřených
3,5...
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Poslanci se přou o vozíky

vloženo: 11.9.2018, 12.58

Zdravotní výbor sněmovny podpořil novelu zákona o zdravotním pojištění, která mění pravidla stanovování
úhrad zdravotnických prostředků. Podle poslanců výboru by ji sněmovna měla schválit v podobě předložené
ministerstvem zdravotnictví, jen...

STRAVENKY VE SNĚMOVNĚ, POSLANCI JSOU MIMO

vloženo: 10.9.2018, 22.15

Navštívili jsme 6. září jednání Výboru pro sociální politiku Poslanecké sněmovny, kde se kromě zálohovaného
výživného (odloženo) a změn v oddlužení (odloženo) asi 15 poslanců a poslankyň vyjadřovalo k tomu,...

Poslanci chtějí omezit výplatu dávek ve stravenkách

vloženo: 10.9.2018, 13.20

Ve sněmovně vzniká kompromis, který má omezit vyplácení sociálních dávek  ve „stravenkách“. Dostávají je
lidé, kteří pobírají příspěvek na živobytí déle než půl roku.
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Vyšší náklady kvůli neschváleným zákonům

vloženo: 9.9.2018, 20.25

Martin ŘEZNÍČEK, moderátor -------------------- Poslední Události tohoto týdne, těší náš, že se díváte. Platby
handicapovaných na invalidní vozíky či berle, výše příjmů politiků nebo daňový balíček, který obsahuje
zdanění zahřívaného...

Za čočky a berle dají lidi tisíce. Poslanci chtějí stanovit strop

vloženo: 7.9.2018, 21.05

Pravidlo, nad kterým zůstává rozum stát: zatímco placení za léky je v Česku ze zákona zastropované, aby
nepřivedlo lidi na mizinu, u berlí či protéz žádná taková pojistka není. Lidé...
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Přehled tisku: omezení reklamy na alkohol, výstavba kanceláří a nižší poplatky za zdravotnické
pomůcky

vloženo: 7.9.2018, 09.25

V pátečním tisku se dočtete například o tom, že developeři staví nejvíce kanceláří od hospodářské krize.
Tématu si všímá deník E15. Mf Dnes upozorňuje na to, že stát chce více...

Připravovaná oprava rybníka Velký Pařezitý se zastavila

vloženo: 20.8.2018, 11.29

Místní nesouhlasí s megalomanským projektem v rezervaci
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Snahy o zřízení hospice v Brodě usnuly, spolek čeká na přidělení dotace

vloženo: 23.7.2018, 11.00

Vysočina zůstává posledním krajem v České republice, kde nefunguje kamenný hospic. Spolek Mezi stromy,
který o jeho stavbu usiluje, čeká, až dostane příležitost čerpat peníze od ministerstva zdravotnictví. Bez
nich...

Proč nemohu podpořit vládu ANO + ČSSD s podporou KSČM

vloženo: 12.7.2018, 09.23

Nemohl jsem mlčet k tomu, jak vznikla vláda ANO-ČSSD s podporou KSČM, jak komunista Grebeníček
nehorázně přepisuje historii, nemohl jsem mlčet k některým pasážím vládního prohlášení - níže je přepis...

Hlasování o důvěře vládě podporované KSČM

vloženo: 9.7.2018, 11.20

Novináři i mnozí z Vás se ptají, zda je náš odpor k vládě kvůli podpoře komunistů dostatečným důvodem k
hlasování proti vládě. 
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